
Boligudvalget

Til: Boligministeren

Dato: 15. november 2019

Udvalget udbeder sig ministerens besvarelse af følgende spørgsmål:

BOU alm. del

Spørgsmål 23

Vil ministeren redegøre for, hvad det vil koste på landsplan og fordelt på de enkelte kom-

muner, hvis der blev stillet krav om fulddækkende automatiske brandalarmeringsanlæg

(ABA) på alle plejehjem, som foreslået af Sikkerhedsbranchen, jf. BOU alm. del – bilag

24?

Svar bedes sendt elektronisk til lov@ft.dk.

På udvalgets vegne

Søren Egge Rasmussen

formand
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